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Ruds Vedby Skole 

Skolegade 19 

DK-4291 Ruds-Vedby 

Skolebestyrelsen 
 

Ruds Vedby d 16.9 

 

  

Der indkaldes til digitalt skolebestyrelsesmøde den 23.september 

  

  

 Kl. 18.00 – 20.30: Skolebestyrelsen. 

  

  

Referat 

Fraværende: Cecilie, Kristian 

Ordstyrer: Anne formand og Carsten (grundet det digitale) 

Kage:  

Referent: Anne 

 

Punkt:2020-09-01       Meddelelser. Punkt 2 tages først 

Ansvarlig: Formanden:  Forældremøderne 

 

Ledelsen: Tolke til forældremøder 

 

Udvalg:   

 

Eleverne: Folder om at komme i form til skolen, trivselsmåling samt 

revidering af principper.  

 

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: Formanden: Forældremøderne har bestyrelsen deltaget i. Det har 

været fine møder. Der er ikke kommet noget til bestyrelsen. 

 

Ledelsen: Vi har ikke tolke til forældremøder, men de familier, som 

har brug for tolk, får et møde med lærere, ledelse mm., hvor vi 

løbende tager det op, der er behov for. Det fungerer rigtig godt for 

disse familier, da de har forskellige behov.  
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Skolen slår snart to stillinger op. Bestyrelsen blev orienteret om 

dette. Det blev taget til efterretning.  

 

Udvalg: Der er ikke noget nyt. 

 

Eleverne: Elevrådet har opdateret deres folder om at komme i form 

til skolen. Anne sender den på vegne af elevrådet til bestyrelsen efter 

mødet i dag. 

 

Elevrådet har arbejdet med resultaterne af den nationale 

trivselsmåling fra foråret 2020. Hver klasse har fået nogle mål, som 

de skal arbejde med. Elevrådet har besøgt den nye 0. klasse, og hørt 

til deres trivsel, da de ikke har taget den nationale trivselsmåling 

endnu. 0. klasse har fået mål ud fra dette besøg. 

Elevrådet følger op på målene i alle klasser i foråret.  

 

Elevrådet har kigget på skolens princip om mobiltelefoner. Princippet 

er ret godt, men elevrådet har nogle få forslag til ændringer. Det 

nuværende princip samt elevrådets forslag til et nyt princip vil Anne 

sende på vegne af elevrådet til bestyrelsen efter dette møde. 

Elevrådet vil gerne have det nye princip på næste møde.   

Dette punkt godkendte bestyrelsen.    
 

 

 

 

Punkt: 2020-09-02         SSP. Hvordan arbejder de?     
Ansvarlig:   Danny SSP er inviteret  

 

Formål/bilag: Hvordan arbejder de med de unge i byen. 

Hvad tilbyder de klasserne? 

Hvordan arbejder de med eleverne på skolen? 

Overvågningen, hvor bruges det og til hvad? 

  

Forslag:  

Sagsfremstilling:   

 

Beslutning: Danny fortalte om SSP. 

Overvågning: Det må kun bruges, når der er sket noget 
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kriminelt. Man må ikke bare kigge på det. Der skal være et 

begrundet formål med det – noget opklaringsmæssigt. Politiet 

må se på det f.eks., hvis der er sket noget. 

 

De unge om aftenen i Ruds Vedby. De har fået et sted bag 

skolen, hvor de opholder sig.  Det er efter aftale med skole, 

service og SSP. Danny er med i en Messenger gruppe, hvor de 

unge opholder sig på skolen skriver om forskellige forhold.  

Det bliver som oftest kun svært for de unge, når der kommer 

unge, som ikke hører til i Ruds Vedby. Det er svært at sige nej 

til nogle noget ældre, der kommer fra andre byer.  

De unge er gode til at kontakte Danny. 

Danny kommer meget ofte bag skolen. Danny argumenterer for, 

hvor godt det er, at skolen i samarbejde med service og SSP har 

givet dem området bag skolen at være på. 

 

De unge der opholder sig bag skolen er en kombination af unge 

fra skolen samt unge fra Ruds Vedby, der har gået på skolen og 

unge fra f.eks. Høng eller Gørlev.  

 

Danny tror på, at det betyder noget for de unge, at de har et 

sted, hvor de kan være. Det vil give dem et tilhørsforhold til 

stedet, så de passer godt på det. 

Dannys gode råd til naboer, forældre, bestyrelse mm.: Gå forbi 

de unge. Tal med de unge. De vil gerne snakke med jer. De lytter 

til jer, hvis I henvender jer på en god måde.  

Danny gav et tilbud til bestyrelsen: Han vil gerne deltage på 

møderne fast, så vi løbende har kontakt. Dette flotte tilbud 

takkede bestyrelsen ja tak til. Dialog er vejen frem. Det er alle 

enige om. Bestyrelsen var meget glade for, at Danny gav det 

tilbud.  

 

SSPs undervisning: 2. klasse (sociale medier), 5. klasse (du er 

sej, når du siger nej/flertalsmisforståelser), 7. klasse (den 

sikre side – sociale medier) og et forløb omkring alkohol og gode 

valg. Det handler meget om, at de unge (helt nede fra) træffer 

nogle gode valg.  
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Der er et godt og tæt samarbejde med Danny, SSP og skolen. 

Danny har faste møder på skolen med Anne (ledelse) og Louise 

(distriktsrådgiver). Derudover kommer Danny flere gange om 

ugen på skolen til løbende dialog og opfølgning. Det fungerer 

godt. Vi deler også løbende de gode historier og oplevelser. De 

gode historier er meget vigtige for os alle.     

Det er også et godt samarbejde med særligt Høng (SSP).  

Vi har en del fælles unge, som krydser kommunegrænsen.  

Vi talte om klubberne, og hvor vigtigt det er, at de unges 

forældre kontaktes, hvis der sker noget. 

Vejen frem er tæt dialog forældre, unge, klubber, skoler, og 

SSP.     

Vi afsluttede punktet med at holde fast i den gode dialog. Det 

er vejen frem. Skolen bakker helt op om SSPs tilgang.   

Danny inviteres til mødet d. 4. november.   

 
  

Punkt: 2020-09-03         Pædagogisk weekend den 6. og 7. november 

Ansvarlig:    

 

Formål/bilag:    

Forslag:  

Sagsfremstilling:   Hvem deltager, hvornår kan vi køre herfra? 

 

Beslutning: Vi skal på tur og kigge på spændende legepladser, så vi får ideer til 

vores fondsansøgning. Formanden har været af sted for at se på 

forskellige legepladser. Vi drøftede, om vi kan tage på tur lige nu.  

Vi ved, hvad vi skal se, når det bliver muligt, men lige nu er det ikke 

hensigtsmæssigt at tage på tur sammen. Vi udskyder den fælles tur 

lige foreløbig, men enkelte tager på tur en dag i fremtiden, hvor de 

kigger på nogle legepladser hver for sig. Man kører i egen bil.  

Beslutningen om en kort tur for enkelte bliver taget på næste møde d. 

4. november.    
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 Punkt: 2020-09-04        
 

Corona status og retningslinjer 

Ansvarlig:   

 

Formål/bilag:   Lån af lokaler  

Forslag:  

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: Carsten gennemgik med bestyrelsen, hvilke retningslinjer og 

stramninger, som skolen arbejder med pt. i forhold til corona. Vi 

følger naturligvis de nationale retningslinjer, men vi har fastholdt 

nogle lidt strammere regler hos os, da disse fungerer godt for 

eleverne.  

Vi har aflyst enkelte ting herunder en tur til tivoli, en lejrskole og 

nogle arrangementer med høj deltagelse af andre mennesker.  

Ledelsen havde møde i lørdags på baggrund af Statsministerens 

udmeldinger. Efter mødet var der drøftelser med skolens TR, hvor alt 

blev talt igennem, før det blev sendt ud til personale og forældre.  

Der har været god opbakning til håndtering og informationsniveauet.   

Det blev drøftet, at der er forskellige bekymringsgrader. Vi talte om, 

at man kan tage nogle ekstra forholdsregler ude i klasserne. Dette 

virker godt, da personalet har fundet lokale gode løsninger for dem og 

eleverne. Den frihed vil alle gerne bibeholde, så længe det opfylder 

eller går længere end de nationale udmeldinger.    
 

 

 

Punkt: 2020-09-05        
 

  Byaftenen i november 

Ansvarlig:   

 

Formål/bilag:  Skal den aflyses? 

Forslag:  

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: Der var enighed om blandt alle i bestyrelsen, at vi er nødt til at aflyse 

årets byfest – desværre. Projektet med Byen bliver helt ændret til 

nogle fagdage i teamet, men desværre ingen By i år.  

Vi talte om, at de ting forældrene skulle se, må sendes med eleverne 
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hjem. Der er personalemøde mandag, hvor punktet med Byen bringes 

op, så det bliver nogle gode dage for alle på trods af aflysningen.  
 

 

Punkt: 2020-09-06        
 

  Affald på skolens område 

Ansvarlig:   

 

Formål/bilag:   

Forslag:  

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: Bestyrelsen har bemærket, at der har været noget affald på skolens 

område. Det er ikke slemt, men derfor kan vi godt sætte fokus på 

det. Vi skal passe godt på vores skole og vores miljø.  

Vi talte om, hvordan man kan arbejde med holdningen til, at affald 

samles sammen og ikke smides. Måske kunne vi have nogle sjove 

affaldsspande, net mm. Det må gerne være sjovt at hjælpe til.     

Det kunne godt gøre noget, hvis vi satte fokus på sjove skraldespande, 

så det blev en naturlig del af legepladsen, at man rydder op efter sig.  

Vi drøftede også, hvor mange skraldespande er nødvendige.  

Vi vil også sætte fokus på dette i forhold til en revidering af 

legepladsen. Det er godt at medtænke i det nye koncept.  

Vi kan måske påvirke en adfærd i en god retning med f.eks. sjove 

skraldespande.  
 

 

 

Punkt: 2020-09-07        
 

  Cykel/ løbehjulskursus for alle elever 

Ansvarlig:   

 

Formål/bilag:   

Forslag:  

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: Vi drøftede, hvad der er muligt i Ruds Vedby. Vi opfylder ikke kravene 

til cyklistprøven, da byen ikke har en lysregulering eller et 

fodgængerfelt.  
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Skolen afvikler gåprøven i 0. klasse samt minicykelprøven i 2. klasse.  

Vi talte om, hvordan man kan arbejde med trafikregler ved skolen. 

Det er mest respekt for bilerne. Hvordan kommer man godt rundt i 

sving mm. Det handler lidt om korrekt adfærd i trafikken.  

Det handler om trafikkultur. Spørgsmålet er også, om det er skolens 

opgave?  

Vi kan f.eks. tage det som et fokuspunkt i foråret, hvor to fra 

bestyrelsen holder lidt øje med trafikken. Deres iagttagelser kunne 

indgå i det faste månedsbrev. Det ville være en anden måde et gribe 

det an på. Det kunne være en ide. Den tanke vil vi arbejde videre med.   

Punktet kommer på næste formøde.  
 

 

Punkt: 2020-09-08 Punkter til næste møde 

Ansvarlig:  

 

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: Specialundervisning. Intern og eksterne tilbud. Økonomi, Antal 

elever. Visitationspraksis. Intern uddannelse i forhold til 

personalet (punktet kommer til at blive en slags temamøde næste 

gang) 

 

Princip om mobiltelefoner (fra elevrådet).  

 

X:it (kort orientring om bestyrelsens rolle) 
 

 

Punkt:  2020-07-09   Evt. 

Ansvarlig:  

  

Formål/bilag:   

Forslag:  

Sagsfremstilling  

 

Beslutning: Vi talte om de to stillinger, der nu bliver slået op. Bestyrelsen skal 

indgå i ansættelsesudvalget. Ledelsen vender tilbage, når stillingerne 
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er slået op.  

Der er god opbakning til, at vi allerede nu slår de to stillinger op, da 

det kan dække et ønsket behov indtil f.eks. det ene barselvikariat 

bliver aktuelt.     
 

 

 

 

  

Med venlig hilsen 

p.v.a. Anne Amstrup, formand 

 

Carsten Andersen, sekretær 


